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Fråga av Andres Käärik (fp) om nedläggningshotet mot Vällingby vårdcentral 
LS 0302-0647 
 
Andres Käärik har till ordföranden i ägarutskottet ställt följande fråga: 
 
Vällingby vårdcentral (Vårdalliansen) har en väl fungerande verksamhet, med god bemanning och 
tillgänglighet. Det är faktiskt den första privatdrivna vårdcentralen i Sverige. Vårdcentralen 
uppskattas av invånarna. Personalen har sett fram emot en förstärkning av verksamheten för en 
bättre arbetssituation och en ännu bättre service. Nu vill den nya landstingsmajoriteten inte längre 
finansiera verksamheten, ännu mindre förstärka den. Man vill man föra över vårdcentralen från privat 
till offentlig regi. Eftersom personalen inte är tillfrågad, är det stor risk för att många söker sig till 
andra ställen och vårdcentralen blir bemannad med vakanser och vikarier om landstinget försöker ta 
över i egen regi. Landstingets ägarutskott är ansvarigt för ett sådant eventuellt egen-regi-anbud. 
 
Jag vill därför fråga ordföranden i ägarutskottet följande: 
 
Har du förvissat dig om att personalen på Vällingby vårdcentral vill gå över från privat till offentlig 
drift? 
 
 


